
ZAPISNIK 

2. seje Sveta staršev OŠ Gustava Šiliha Laporje, ki je bila v sredo, 15.11.2023 v prostorih šole. 

Predstavniki Sveta staršev:  

Ime in priimek Razred/ Oddelek 
Igor Pinter – odsoten 1. razred 
Vitko Berglez – prisoten 2. razred 
Andreja Španring - prisotna 3. razred 
Nina Razboršek – odsotna 4. razred 
Maja Doberšek – prisotna 5. razred 
Matjaž Kavkler – prisoten 6. razred 
Valentina Jelen – prisotna 7. razred 
Jožica Fridrih – odsotna 8. razred 
Vesna Mraz – prisotna 9. razred 
Matej Gumzej – prisoten Mavrice 
Tjaša Korošec- prisotna Mehurčki 
Klemen Leskovar - prisoten Sončki 
Amadea Marguč - prisotna Lunice 
Mojca Vtič - prisotna Zvezdice 
 

Predstavnice šole: 

- Ravnateljica Margareta Voglar, prof. 
- Marjana Štern, prof. 
- Mateja Zupanec, prof. 

 
1. Pregled in potrditev zapisnika 1. Seje Sveta staršev: 
 
G. Gumzej je vprašal, ali ima kdo kakšne pripombe k zapisniku in ker jih ni bilo, je bil zapisnik 
potrjen. 
 
Sklep 1: Člani Sveta staršev so potrdili zapisnik 1. Seje Sveta staršev. 
 
2. Pomoč pri izvedbi 20. božično- novoletnega sejma: 
 
Ga. Štern je predstavila organizacijo in potek sejma, ki bo 8.12.2023 ob 17:00 uri v šolskem 
parku.  
V šoli bodo organizirali delavnice za otroke, na katerih bodo izdelovali različne izdelke, ki jih 
bo mogoče kupiti na stojnicah.  
Izdelke lahko prinesejo tudi starši, najkasneje 7.12. do 12:00 ure v šolo. Pri tem je 
pomembno, da povedo, kdo je izdelke prinesel. 



Ga. Voglar je prosila za pomoč moških pri redarstvu in pospravljanju prizorišča. G. Kavkler je 
potrdil, da bo pomagal pri iskanju kandidatov.  
Na vsaki stojnici bo za prodajo skrbel en učitelj in en starš. Razredniki si bodo sami poiskali 
starše, ki jim bodo pomagali pri prodaji.  
Pri izvedbi sejma bodo pomagali tudi upokojenci, KS Laporje, turistično društvo, kulturno 
društvo in gasilci. 
Ena stojnica bo namenjena tudi staršem, na kateri se bodo prodajale družabne igre, knjige, 
plišaste igrače itd. iz druge roke.  
Na sejmu pa stojnice ne bo imel vrtec. Vrtec bo organiziral svoj sejem, na katerem bodo 
lahko starši kupili izdelke otrok, ki so jih izdelovali na delavnicah v vrtcu. 
G. Kavkler se je javil, da bo organiziral in pomagal pri peki palačink na sejmu. 
 
Sklep 2:  G. Kavkler bo organiziral skupino šestih moških za pomoč pri redarstvu. G. Kavkler 
bo organiziral peko palačink. 
 
3. Šolski sklad: 
 
Pri šolskem skladu je ga. Voglar izpostavila dve zadevi: 
 
a) Donacije iz naslova dohodnine. 
b) Predstavitev prošnje za donacije podjetij. 
 
G. Berglez je predstavnike staršev pozval, da staršem pošljejo prošnjo za donacije, ki jih bo 
naknadno poslal po elektronski pošti. 
 
Sklep 3: G. Berglez bo prošnjo za donacije poslal predstavnikom staršev. 
 
4. Razno: 
Ga. Voglar je razložila, kako so razporejeni dnevi dejavnosti v šoli. Razporejeni so po LDN, ki 
določa njihovo vsebino.  
Naštela je tudi didaktični material, ki se je kupil za otroke z denarjem, ki ga je država 
namenila za nakup delovnih zvezkov v 1. VIO. S tem denarjem so zadnja leta kupili naslednji 
didaktični material: Taktilni diski – senzorika; Nizanje z vrvico, Zaporedje gumbov, Igra 
kladivo in žebljički – fina motorika; lupe3, opazovalne posodice, komplet peščenih ur – 
naravoslovje; Abaco, Računski labirint, Igra s kockami, Puzzle za računanje, velika stenska ura 
– matematika; Radovednež – črke, Zgovorne kocke, Tell me – kartice za pripovedovanje, set 
koc z žepki, stenska stavnica – slovenščina; Set roke/noge/puščice, Plus plus 60 miks 
(gradniki) – pozornost, orientacija in še ostalo. 
G. Kavkler je vztrajal, da starši do sedaj še nikoli niso dobili odgovora, za kaj so se porabila 
sredstva, ki so namenjena za delovne zvezke. Prav tako je povedal, da je na 4. seji Sveta 
staršev junija 2023 prvič zavedeno, za kaj se sredstva porabijo. 



Ga. Voglar je to označila za klevetanje ter odgovorila, da vsako šolsko leto razredničarke 
povedo, za kaj se porabijo sredstva. Ga. Korošec in ga. Mraz sta dodali, da se je v prejšnjih 
letih na sejah Sveta staršev vedno povedalo, da se denar porabi za nakup didaktičnega 
materiala. 
 
Ga. Vtič je izpostavila problematiko parkiranja pred vrtcem, saj nekateri starši parkirajo na 
cesti. Iz strani vodstva šole je bilo zagotovljeno, da bodo poslali okrožnico in pozvali starše, 
da parkirajo zgledno na mestih, ki so za to namenjena. 
 
Ga. Doberšek je posredovala mnenje, da bi naj bile porcije v šoli premajhne in da punce 
ostanejo brez repeteja.  
Predstavnice šole so povedale, da porcije niso premajhne in so v skladu s pravili. Opažajo 
tudi, da otroci jedo kar imajo radi, česar ne marajo, pa včasih nočejo niti poskusiti. Repete 
otroci dobijo dokler je, saj v šoli ne kuhajo dvojnih porcij.  
 
G. Kavkler je vprašal, kako se izbirajo učenci pri nemščini, ki bodo šli na ekskurzijo v Avstrijo 
ter podal mnenje, da se mu ne zdi prav, da se učenci izžrebajo. 
Ga. Voglar je odgovorila, da gredo na ekskurzijo samo učenci, ki obiskujejo nemščino. Učence 
začnejo izbirati od 9. razreda navzdol do 6. razreda dokler ne zapolnijo prostih mest na 
avtobusu. 
 
Ga. Voglar je na koncu še povedala, kaj se je do sedaj že dogajalo na šoli in v vrtcu v tem 
šolskem letu.  
Izpostavila je zmago otrok na tekmovanju Malih sivih celic v Ljubljani. 
Pohvalila je izvedbo komemoracije, za katero je program pripravil novi zborovodja.  
Izvedli so že tudi druženja in delavnice s starši. 
Opaža pa tudi, da se vedno več otrok zadržuje v knjižnici. 
Zaradi nevarnosti, ki preži na spletu, bo šola organizirala digitalno izobraževanje za starše. 
Naštela je tudi nekaj dejavnosti, ki so se že izvedle v vrtcu: predstava s čarodejem, druženje s 
starši, gozdni vrtec, dolgi pohodi, obisk policista, ogled gasilskega doma, tradicionalni zajtrk 
itd..  
 
Seja se je zaključila ob 21:15. 
 
                                                          
Zapisničarka: Tjaša Korošec       Predsednik: Matej Gumzej 
 
 
 

 


